
PRoroKoLL FRÅN ExrRAsrÄmruA I rss

TID: Onsdagen den 2 maj 2018, kl. 18.30

PIATS: Församlingshemmet vid Hålta kyrka.

NÄRVARANDE: 80 medlemmar varav 9 genom fultmakt.

1. Mötet öppnades och utskickad dagordning fastställdes med tillägg för en
informationspunkt.

2. Anders Ullman valdes till ordförande f<ir mötet och Conny Bjärestig valdes till
sekreterare.

3. Ola Eriksson och Christian Erlandsson valdes tilljusteringspersoner tillika rösträknare.
4. Kallelsen godkändes.

5. Röstlängdengodkändes.

6. Ny layout i hamnen

Ordföranden presenterade den layout som bifogats kallelsen.

Några frågor före beslut:

- Kan vi muddra djupare är 1,5 m? Svar: lnte av kostnadsskä|.
- stora platser längst ut på brygga 3? svar: lnga platser är beslutade ännu.
_: - -Måste ramBen lie8a mellan bryggaS_qch 4?_S*var: Vi qrc!_elsöker detta_ylClare.
- Vilken nivå är det på offerterna? Svar: Vi har fått offerter på bryggor, muddring och

vågbrytare. Vi räknar med en risknivå pä 2G4OoÄ. Vi har tagit höjd för detta i

kal§lerna. Beträffande upphandlingsunderlag, så kommer vi att anlita proffs till
detta.

- Parkeringsplatser, vad gäller? Svar: Enligt jurist pä LRF har l5S ej möjlighet att hyra ut
sådana. Förrättningen 1995 avsåg endast verkamhet ivatten.

- När skall båtplatsavgifter börja betalas? Svar: När projeket är beslutat och tån i bank
har erhållits.

- Sjösättningsrampen behöver en liten brygga vid sidan av. Svar: Vitittar på detta.
- Muddringssläntningen 1:8 medför att de innersta båtplatserna på flytbryggorna ej

har djup 1,5 m?? Svar: Samtliga platser på flytbryggorna har djup 1,5 m.
- Alla båtplatser på brygga 1A och 18 behöver inte ha samma garanterade djup vid

medelvatten stånd men alla platser skall ha ett angivet garanterat djup (Westinll
Svar: Så är det planerat ivår layout.

BESLUT: Layout godkändes med 79 för och 1 (en) emot.

7. Tidplan presenterades, se bifogad fil.
8. Överenskommelsen presenterades, se bifogad fil

BESLUT: Överenskommetsen godkändes ehälligt. Påskrifterna klara senast 16 maj.

9. Protokolltillgängligt på hemsidan 2018-05-1G
10. Ny punkt / Underhållsfond
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Betalningar från nya medlemmar f<ireslås sättas in på ett särskilt konto. Efter beslutad

hamn och byggnation påbörjats, så går dessa medel in i en underhållsfond. Förslaget

!äggs fram för beslut på årsmötet.

L1. Ordföranden avslutade mötet och tackade f<ir visat intresse.

Justeras:

Ola Eriksson

Ordftirande:


